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Skrivelse av Charlotta Schenholm (L), Anette Nordvall (C), Henrik Sjölander mfl (M.) 
 
Hur ser verksamheten ut på fritidsgårdarna på Kungsholmen?  
 
Vi har i tidigare skrivelser lyft frågor om Kungsholmens barn & ungdomar på olika sätt och 
oroar oss för att fler barn och unga skall dras in i en kriminell livsstil men också för den ökade 
psykiska ohälsan bland barn och unga.  
 
En viktig verksamhet är därför fritidsgårdarna på Kungsholmen och hur de lyckas fånga upp 
barn och ungdomar. I VP 2024 hänvisar man till att utvecklingen och samordningen av 
fritidsgårdar skall fortsätta under 2024 och vi undrar därför över hur statusen är i nuläget.   
 
Med anledning av detta vill vi uppdra åt stadsdelsförvaltningen att redogöra för följande: 
 

1. Vilka barn och ungdomar besöker idag Kungsholmens fritidsgårdar och med vilken 
frekvens? (kön, ålder mm) Vilka barn och ungdomar besöker inte fritidsgårdarna och 
vad beror det på?  

2. Vilka aktiviteter erbjuder man barn och unga idag på fritidsgårdarna? Hur ser planerna 
ut framåt? Vilken typ av aktiveter är det som efterfrågas?  

3. Hur ser tryggheten på fritidsgårdarna ut idag? Vad planerar man får åtgärder för att 
öka tryggheten?  

4. I vissa stadsdelar har fritidsgårdarna fungerat som rekryteringsplatser för kriminella – 
hur ser det ut hos oss på Kungsholmen?  
 

Charlotta Schenholm (L) v ordförande SDN Kungsholmen 


